
ZÁPIS 

 
z 11. jednání Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje, 

konané dne 29.11.2023 od 13:00 hod.  

on-line formou 

 

 
Přítomni: MgA. Václav Bartoš, Mgr. Tomáš Merta, Bob Šviha, Ing. Tomáš Pětivoký, Matěj 

Hlavatý, Ing. Pavel Bartoš 
 

Nepřítomni: Martin Podveský, Jan Janeček, Pavel Volk, Jiří Regner, 
   

Hosté:  Ing. Bohumil Pecold 
   
Program jednání: 

1. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu 
2. Příprava projektu kyberbezpečnosti z otevřené výzvy č. 40 Národního plánu obnovy 
3. Portál CityVizor 
4. Průběh pořízení nové spisové služby 
5. Situace okolo pořízení Evidence usnesení 
6. Webové stránky Královéhradeckého kraje 
7. Schválení termínů jednání v roce 2024 
8. Různé 

 
K bodu 1 

Volba ověřovatele zápisu, schválení programu 
 
Jednání ve 13:00 hodin zahájil a řídil předseda Komise pro informační technologie Rady 
Královéhradeckého kraje (dále jen „předseda komise“) MgA. Václav Bartoš.   

 
Dále předseda komise sdělil, že jednání komise IT jsou přítomni 4 členové komise (po zahájení 
se dostavili další 2 členové). 
 
Předseda komise požádal přítomné o odsouhlasení programu 11. jednání komise IT a současně 
o odsouhlasení ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Ověřovatelem byl navržen              
Ing. Tomáš Pětivoký.  

 
Program 11. jednání komise IT byl odsouhlasen. Ověřovatelem zápisu z 11. jednání komise IT 
byl určen Ing. Tomáš Pětivoký. 
 

 
K bodu 2 

Příprava projektu kyberbezpečnosti z otevřené výzvy č. 40 Národního plánu obnovy 
 
Ing. Bohumil Pecold informoval přítomné o průběžné výzvě č. 40 vyhlášené Ministerstvem vnitra 
ČR k předkládání žádostí o finanční podporu projektům v rámci Národního plánu obnovy ČR 
s názvem „Kybernetická bezpečnost – kraje“. Uvedl zájem Královéhradeckého kraje podat 
v rámci této dotační výzvy žádost o finanční podporu, která se bude vázat k již krajem 
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připravované veřejné zakázce Obnova a rozšíření zálohování TCK. Nevyloučil, že v rámci 
vypracování analýzy kyberbezpečnosti, která je podmínkou při podání žádosti o finanční 
podporu, může být účel projektu rozšířen o další potřebná opatření v oblasti kyberbezpečnosti. 
Předpokládá se, že schválení přípravy tohoto projektu k dotační podpoře z NPO by mělo být 
předloženo k projednání Radě Královéhradeckého kraje dne 11.12.2023.    
 

 
K bodu 3 

Portál CityVizor 
 
Ing. Bohumil Pecold sdělil, že Rada Královéhradeckého kraje na své schůzi dne 27.11.2023 
schválila prezentaci hospodaření Královéhradeckého kraje prostřednictvím portálu CityVizor, a to 
formou pořízení služby bez členství Královéhradeckého kraje ve spolku Otevřená města, s tím, že 
po roce využití tohoto systému může dojít k vyhodnocení efektivity využití tohoto portálu a 
vyhodnocení zájmu o tyto data ze strany veřejnosti.  
 
Členy komise IT diskutována otázka dlouhodobosti užívání služeb portálu – nejeví se jako příliš 
vhodné z hlediska časově náročného naplnění datového skladu potřebnými daty, aby systém 
fungoval pouze jeden rok a poté byla tato služba zrušena. K tomuto Ing. Bohumil Pecold 
vysvětlil, že není záměr uzavírat smlouvu o poskytování služeb portálu CityVizor pouze na jeden 
rok (vize je uzavřít smlouvu na dobu neurčitou), avšak po roce užívání si vedení kraje může 
vyžádat efektivnost zveřejňovaných dat o hospodaření Královéhradeckého kraje. 
 

 
K bodu 4 

Průběh pořízení nové spisové služby 
 
Ing. Bohumil Pecold informoval o aktuálním stavu zadávacího řízení. 
 

 
K bodu 5 

Situace kolem evidence usnesení 
 
Ing. Bohumil Pecold sdělil, že aktuálně dochází k finalizaci návrhu zadávací dokumentace veřejné 
zakázky na pořízení systému pro zpracování materiálů samosprávy a následné technické 
podpoře. Budou blíže specifikovány integrační vazby. Vzhledem ke změně rozsahu veřejné 
zakázky je nutné provést nový cenový průzkum trhu, poté bude zakázka znovu vypsána.   
 

 
K bodu 6 

Webové stránky Královéhradeckého kraje 
 

MgA. Václav Bartoš shrnul dostupné informace k přípravě nových webových stránek 
Královéhradeckého kraje. Aktuálně je řešena obsahová analýza nových webových stránek, poté 
by mělo dojít k samotné realizaci. Informaci doplnil Ing. Bohumil Pecold, uvedl, že na základě 
vytvářené analýzy bude vyhotoven finální dokument o struktuře budoucích webových stránek 
Královéhradeckého kraje (i se specifikací částí povinných pro další odvětvové krajské webové 
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stránky). Tento dokument bude předložen Radě Královéhradeckého kraje ke schválení a 
následně dojde k samotné realizaci webu na základě dohodnutých pravidel.  
 
Členy komise IT diskutována pravidla přístupnosti webových stránek a otázka testování 
webových stránek před jejich uvedením do provozu. Ve věci přístupnosti webu podotkl               
Ing. Bohumil Pecold, že tato záležitost je parametricky zadána, testování webu bude probíhat 
v rámci pilotního provozu, jinak se testování nepředpokládá (předpokládá se dodání již funkční 
struktury webu).  
 
Členy komise IT doporučeno, aby Královéhradecký kraj zvážil uživatelské testování nově 
tvořených webových stránek Královéhradeckého kraje dříve, než dojde k uvedení do pilotního 
provozu, neboť testování a hloubkové rozhovory s testery mohou přinést velmi potřebné 
poznatky, které bude nutno zapracovat před samotným spuštěním nového webu. 
 
MgA. Václav Bartoš na základě proběhlé diskuse navrhl přijmout následující usnesení: 
Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  Radě Královéhradeckého kraje  

k realizaci nových webových stránek Královéhradeckého kraje přičlenit jejich 
uživatelské testování odbornou formou, a to před spuštěním pilotního provozu 

 
hlasování o návrhu usnesení předloženém MgA. Václavem Bartošem 
1. hlasování: 
Pro        6 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
 
USNESENÍ 11/4/2023/KIT 
Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
 
I. d o p o r u č u j e  
  Radě Královéhradeckého kraje  

k realizaci nových webových stránek Královéhradeckého kraje přičlenit jejich uživatelské 
testování odbornou formou, a to před spuštěním pilotního provozu 
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K bodu 7 

Schválení termínů jednání v roce 2024 
 
hlasování o návrhu termínů jednání komise pro IT předloženém MgA. Václavem Bartošem 
2. hlasování: 
Pro        6 
Proti  0 
Zdržel se 0 
Návrh byl přijat. 
 
USNESENÍ 11/5/2023/KIT 
Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje 
 
I. s c h v a l u j e  
  termíny jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje pro informační technologie v roce 

2024, vždy od 14:00 hodin, takto: 
02.01.2024 on-line 
30.01.2024 společné prezenční jednání s komisí eGovernmentu 
27.02.2024 on-line 
26.03.2024 on-line 
30.04.2024 on-line 
28.05.2024 on-line 
25.06.2024 on-line 
30.07.2024 on-line 
27.08.2024 on-line 
10.09.2024 prezenčně  
 

 
K bodu 8 

Různé 
 
Dotační portál Královéhradeckého kraje 
MgA. Václav Bartoš se dotázal na možnosti odboru informatiky krajského úřadu převzít přístupy 
Azure Dotačního portálu Královéhradeckého kraje do své správy. Ing. Bohumil Pecold k tomuto 
vysvětlil, že takovou záležitost by měl odbor regionálního rozvoje, grantů a dotací konzultovat 
s odborem informatiky, domnívá se, že z hlediska kybernetické bezpečnosti tato možnost 
nebude možná, poznamenal, že Dotační portál Královéhradeckého kraje je kompletně 
provozován formou outsourcovaných služeb.  
 
Evidenční systém sbírek 
MgA. Václav Bartoš se dotázal na způsob řešení zákonné povinnosti krajských muzeí související 
s evidencí muzejních sbírek. Dosud Královéhradecký kraj využíval outsourcovaných služeb 
elektronického systému Museion, systém je určitým způsobem považován za „monopolní“ 
poskytovanou službu, která je finančně nadhodnocována. Proto je záměrem dále řešit tuto 
zákonnou povinnost jiným způsobem. Ing. Bohumil Pecold uvedl, že je o tomto záměru 
obeznámen, aktuálně Rada Královéhradeckého kraje vyřešila danou situaci schválením 
prodloužení poskytování potřebné služby stávajícím poskytovatelem na dalších 18 měsíců s tím, 
že následně se bude rozhodovat o dalším způsobu plnění této zákonné povinnosti evidovat 
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muzejní sbírky. Poznamenal, že jediným krajem, který disponuje vlastním řešením je dosud 
pouze Zlínský kraj. 
 

Evidence projektů odboru investic 
Ing. Bohumil Pecold informoval o probíhajících analýzách procesů potřebných ke zvolení 
správného režimu pořizovaného systému na evidenci projektů odboru investic. 
 
Mgr. Tomášem Mertou a Bobem Švihou poskytnuty poznatky z proběhlého semináře k 
vysokorychlostnímu internetu pořádaném pro obce.  Bob Šviha dále informoval o proběhlém 
jednání se členy Rady Královéhradeckého kraje, ze kterého vyplynula shoda nad pořízením 
studie proveditelnosti krajské optické sítě.  
 

 
Závěr 
MgA. Václav Bartoš, předseda komise, ukončil 11. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje 
pro informační technologie ve 13:45 hodin a poděkoval členům komise za účast na jednání a 
diskusní příspěvky.  

 
             MgA. Václav Bartoš 

        předseda komise pro informační technologie 

Ověřovatel zápisu:  

Ing. Tomáš Pětivoký  

 
Zapsala: Ivana Nesvačilová, dne 29.11.2023 


